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'" s p rtl\\ ie wprowad1c11 ia pr1cj rzystych 1asad pod1ialu ś rodk ów na ro1wój sportu 

w Gminie Krapkowice. 

S 11111cmny Punie Burmisll'zu, 

.lnl-.o ~·ndny doskonak ro:rumicm, jak trudnym wyzwaniem jest odpo"'icdnie rozdzielenie 
ngra111e7onych środl-.ów budi:cto,..,ych pr1cznaczonych na rozwój sportu. Doceniam 
1t1:1ngaiowanic Pana Burmistr1a w promocje; a ktyv, nośc i fizycznej oraz wspieranie lokalnych 
'-łubów sportowych, które maj ą kluczowe .w aczcnie dla naszego społeczeństwa, a 
s1czcgólnic dla dziec i i mlodzieLy. 

Jednakże. w .lwią zku z glosami płynącym i od przedstawicieli środow i ska sportowego. 
" ' rncam się z p roś bą o rozważe n ie wprowadzenia jeszcze bardziej przejr1:ystych zasad 
pod1ialu środków finansowych. W mojej ocenie, jasne i jednoznaczne regu ły . oparte na 
zrozumiatych dla wszystkich kryteriach, pomogą uniknąć nieporozumień. pretensj i i poczucia 
n iesprawied liwośc i , które mogą wy n ikać z różn ic w przyznawanych dotacjach. 

1. Proszę o rozważenie możliwoś ci : 

• Wprowadzenia szczegó łowego regulaminu podziału środków na rozwój sponu ,..., 
Gminie Krapkowice. 

• Uwzg lędnien ia w regulaminie takich obiektywnych ws kaźników jak: 
• liczba zawodników w klubie, 
• liczba godzin treningowych w c i ągu roku. 
• liczba rozegranych zawodów i ich znaczenie, 
• koszty zw iązane z utrzymaniem klubu (wynajem obiektów, wynagrodzenia 

trenerów, transport itp.), 
• znaczenie klubu w promocji gm iny (np. udz iał w rozgrywkach centralnych). 
• szczególny nacisk na rozwój dzieci i mlodziezy. 

2. Pytania do Burmistrza 

W związku z powyższym uprzejmie proszę o od powiedź na pon iższe pytania: 

I. Czy Gmina Krapkowice posiada szczegó łowy regulamin lub wytyczne dotyczące 

przyznawania dotacji na rozwój sportu? feś l i tak, proszę o i~h- przedsta;'ienie. 
2 . Czy widzi Pan moż liwość stworzema nowych. bardz1eJ _szczegol_owych zas~d 

przyznawania środków, które byłyby kons~ltow?ne ~ lokalnymi klubami sporto~m,? 
3. Jakie kryteria były stosowane przy ocerne wmoskow w tegorocznym konkurs ie na 

wsparcie rozwoju sportu? 
4. Czy Gmina przewiduje w przyszłości zwiększen ie zaangażowan ia środków na rozwój 

sportu, zwłaszcza w zakresie aktywizacji dzieci i młodzieży? 
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3. Wnio!lki 

Uważam, 7C ustnlenic jnsnych i transparentnych zasad pod;-iułu środków finan,o~ych ·na 
rozwój sportu wpłynie nu lepsze aozumienic decyzji podejmowunych pr1cz Gmin~ or..v 
pozwoli uniknqć nieporozumień i poczuciu niespruwicdliwo~ci wśród klubów sportowych. 
Transparentność w finansowaniu sportu jest niczbc;dna, aby środki public.me były 
wykorzystywane efektywnie i zgodnie z celami konkursu. 

Rozumiem, że nigdy nic będzie możliwości zaspokojenia wszystkich potrzeb w pełni , jednak 
wierzę, że przejrzyste zasady i jasne kryteria przyznawania ś rodków pozwolą nie tylko na 
lepsze zrozumienie decyzji przez kluby sportowe, ale także na unikni~cie przyszłych 
roszczeń i nieporozumień. Z góry dziękuję za podjęcie działań w tej sprawie oraz za 
dotychczasowe zaangażowanie w rozwój sportu w Gminie Krapkowice. 

Z wyrazami szacunku, 
Denis Opioła 
Radny Rady Miejskiej w Krapkowicach 
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